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Jaarverslag 2023 

Algemeen 
Het jaar 2023 gaat de boeken in als een ‘normaal’ jaar. Althans voor KBO-Boschweg 
begrippen. Dus onze activiteiten, die we door het jaar heen organiseren, hebben we allemaal 
door kunnen laten gaan. Hoewel, de carnavalmiddag ging dit jaar niet door, voornamelijk 
door gebrek aan belangstelling. Misschien, dat we na de corona-periode minder gemakkelijk 
naar dit soort massale bijeenkomsten gaan. 
Binnen KBO Brabant is er al langer discussie om de naam KBO aan te passen. Tijdens de 
laatste bijeenkomsten met afvaardiging vanuit heel Brabant en Zeeland, heeft de naam 
Senioren Netwerk veel stemmen gekregen. Als er iets verandert wat naam betreft, zal dat 
niet eerder ingaan dan 2025. 
 
Activiteiten 
Ook aan belangstelling bij de activiteiten was geen gebrek het afgelopen jaar. Bij beide 
busreizen, in mei en in september, hadden we een volle bus. Het betrof bij beide reizen een 
verrassingsreis. De deelnemers kregen pas in de bus te horen waar de reis naar toe zou 
gaan. In mei hebben we de Alblasserwaard bezocht en een chocolade atelier (heerlijk !!). In 
september togen we naar Bennekom voor het Kijk- en Luister museum. Wellicht overbodig 
om te melden, maar natuurlijk werd ook de inwendige mens goed verzorgd (koffie, gebak, 
lunch, diner). 
Extra dit jaar was de reis naar het Rijksmuseum in Amsterdam. Door de actie ‘Museum Plus 
Bus’ konden we dit aanbieden, de kosten van de reis en de entree van het museum kregen 
we vergoed. De deelnemers hadden een onvergetelijke dag. 
Andere activiteiten, zoals kienen, jeu de boules, fietstochten, diners, Kerstviering, beugelen 
waren ook goed bezocht, en de deelnemers hieraan hadden een gezellige en actieve 
(mid)dag. 
De wekelijkse soosmiddagen, op woensdag en vrijdag in de Kajuit, brengen telkens ‘leven’ in 
de Kajuit. Door de vele biljarters en kaarters geeft dat een aanblik van een volle Kajuit, waar 
het gezellig toeven is. Mede door de vrijwilligers voor de bardienst hebben vele leden hier 
wekelijks een ‘thuis gevoel’ moment. 
 
Financiën 2023 
Als KBO Boschweg hoeven we geen winst te maken aan het eind van ieder jaar. Van de 
andere kant willen we natuurlijk ook niet ieder jaar diep in onze reserves terug grijpen. Dat 
houdt in, dat we voor de activiteiten een bijdrage vragen, die het geheel kostendekkend 
maakt. Gelukkig helpt het daarbij, dat er mogelijkheden zijn om bij verschillende instanties 
subsidies aan te vragen. Waar mogelijk, zoals bij gemeente, Rabo, Vriendenloterij, proberen 
we geld voor onze activiteiten los te peuteren. En afgelopen jaar is dat opnieuw prima gelukt, 
met als mooie bijkomstigheid, dat we de eigen bijdrage vaak redelijk laag kunnen houden. 
Onze reserves, want die hebben we, zullen we waarschijnlijk wel moeten gaan aanspreken, 
wanneer we eenmaal de verhuizing naar het nieuwe wijkgebouw hebben gemaakt. Hoe het 
financiële plaatje er dan uit gaat zien, is voor ons op dit moment nog onduidelijk. 
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Bestuur 
In het kalenderjaar 2023 hebben de volgende personen zitting gehad in het bestuur : 

- Wim Gevers (voorzitter, secretaris) 
- Christien Verbruggen (penningmeester) 
- Jan Wouters (activiteiten, bezorging) 
- Toon van de Meerakker (activiteiten, bardienst, soosmiddagen) 
- Jo Vermeulen (voa, belasting) 

Ben van de Mosselaer heeft vanaf april meegelopen met het bestuur, zeg maar gesnuffeld, 
om op die manier te bepalen of hij wil toetreden tot het bestuur. 
Frank Crul maakt geen onderdeel uit van het bestuur. Hij doet de ledenadministratie en 
houdt de website bij.   
 
SCC de Kajuit, nieuw wijkgebouw 
In april 2023 zijn de werkzaamheden begonnen voor de bouw van het nieuwe wijkgebouw. 
Ook de bouw van een aantal woningen rondom het wijkgebouw is gestart. De 
benedenverdieping van het grote gebouw wordt ook echt wijkgebouw, daar bovenop komen 
nog 2 lagen met appartementen. Oplevering staat gepland voor 2e helft 2024. De 
daadwerkelijke overhuizing van Kajuit naar nieuwe wijkgebouw zou wel eens dicht rond 
1/1/2025 kunnen liggen. 
Bart Eijkemans, voorzitter van Woonservice Boschweg, waar het nieuwe wijkgebouw 
bestuurlijk onder valt, heeft een en ander ook uiteengezet eind mei tijdens de prijsuitreiking 
van de competities biljarten en kaarten. De aanwezigen konden toen ook vragen stellen over 
de geplande bouw en verhuizing. 
Het linker gedeelte van de Kajuit is sinds het voorjaar in gebruik genomen door de 
voormalige gebruikers van de oude Vossenberg school. We hebben er sinds die tijd dus 
buren bij gekregen, die later ook hun intrek gaan nemen in het nieuwe wijkgebouw. 
 
Vrijwilligers 
Trots zijn op en zuinig zijn met onze vrijwilligers. We weten, dat we dat moeten doen, en 
naar ons gevoel doen we dat ook. Voor de verschillende taken, die er binnen KBO 
Boschweg en haar activiteiten moeten worden uitgevoerd hebben we onze vrijwilligers 
keihard nodig. We informeren hen zo goed mogelijk en komen bij elkaar wanneer nodig. We 
hopen natuurlijk, dat we ook in de toekomst een beroep kunnen blijven doen op hen. 
 
KBO Boschweg en de toekomst 
Als je kijkt naar het ledental van KBO Boschweg, dan zie je dat dat constant blijft. Rond de 
300 leden. Er vallen leden af (overlijden, afmelden, verhuizing), er komen gelukkig ook 
steeds nieuwe leden bij. En het is goed te zien, dat die nieuwe leden ook meteen aan onze 
activiteiten gaan meedoen.  
Gezegd moet worden, dat de gemiddelde leeftijd van alle leden enigszins stijgt (momenteel 
79 jr). Of dat goed of slecht is, laten we even in het midden. 
Hopelijk kunnen we het verslag van het komende jaar, 2024, voorlezen in het nieuwe 
wijkgebouw. Dus we hopen onze leden daar bij de ALV in januari 2025 op een mooie en 
indrukwekkende manier te kunnen verwelkomen in ons nieuwe onderkomen. 
 
Secretaris KBO Boschweg Schijndel, 
 
Wim Gevers, januari 2024 


